



## DIE DEUTSCHEN ALLSTARS

### Unreleased recordings from 1963 sessions!

The 22 musicians presented on this album can be referred to as the leading names of jazz in Germany. In the "German Jazz Poll 1963" Albert Mangelsdorff was elected "musician of the year", the prizewinners on individual instruments from trumpet to bass are included, as are the two leading ensembles - the Michael Naura Quintett as the best modern jazz combo, the Feetwarmers as the best traditional band.

Rarely has the result of a public poll been so much in accordance with the reviewers' and experts' opinion. For there is no doubt that the artists presented on this album are also regarded by the jazz reviewers as the best musicians on the German jazz scene.

### TRACKS

1. **Die Deutschen All Stars:**  
Madame B (8:22)
2. **Albert Mangelsdorff - Hans Koller-Septett:**  
Ruth (4:19)
3. **Horst Jankowski - Rolf Kühn-Quintett:**  
Meeting At The Barberina (3:43)
4. **Helmut Brandt-Sextett:**  
Andreas (4:16)
5. **Feetwarmers:**  
When You're Smiling (3:27)
6. **Klaus Doldinger-Quartett:**  
Joe's Blues (3:26)
7. **Michael Naura-Quintett:**  
Rainy Clouds (5:34)
8. **All Star Sax Group:**  
Gerti (3:58)
9. **Joki Freund-Quintett:**  
Anything Else? (2:36)

### RECORDED

January 12-13, 1963, Baden-Baden, West Germany

### Unveröffentlichte Aufnahmen von 1963!

Die 22 Musiker, die auf dieser Platte versammelt sind, können als die führenden Namen des Jazz in Deutschland bezeichnet werden. Sie wurden gewählt im „Deutschen Jazz Poll 1963“: Albert Mangelsdorff als „Musiker des Jahres“, die Preisträger auf den einzelnen Instrumenten von der Trompete bis zum Baß, sowie die beiden führenden Ensembles: das Michael Naura-Quintett als beste Combo des modernen Jazz, die Feetwarmers als beste traditionelle Band.

Selten hat das Ergebnis eines Publikumpolls so sehr mit der Meinung der Kritiker und Fachleute übereingestimmt. Denn – kein Zweifel: die hier versammelten Musiker gelten auch für die Jazzkritik als die Besten des Jazz in Deutschland.

CD digipac incl. 20-page booklet

CDBE 6253 (AH)



4 251160 252532

**be-bop**